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Vraag Antwoord

Advies is om als Woudenberg deel te nemen aan meld misdaad anoniem, 
is hier al opvolging aangegeven?

We onderzoeken de mogelijkheid, echter is ons lokaal speerpunt de vergroting van de 
meldingsbereidheid. Op dit moment zijn er jaarlijks niet heel veel meldingen via MMA. 

Quote veiligheidsplan;“Samenwerken aan veiligheid: belangrijk in de 
veiligheidsaanpak is de samenwerking met inwoners, ondernemers en 
ketenpartners, binnen en buiten het veiligheidsdomein.”

In hoeverre is het mogelijk om binnen het op te stellen participatie 
beleid/plan de samenwerking, op het gebied van veiligheid, met de 
bewoners te zoeken cq. hier een actueel thema van te maken?

Er zijn tal van mogelijkheden en voorbeelden van samenwerking met bewoners die 
aansluiten op de actuele thema’s, zonder deze nu te noemen zullen we kijken in hoeverre
we ze kunnen inzetten en beschrijven in het uitvoeringsplan dat we voor eind 2023 klaar 
willen hebben. 

Van plan naar operationele uitvoering, wat zijn hier de volgende stappen 
in en op welke termijn.

Op dit moment is er al een begin gemaakt de een uitvoeringsplan voor 2024 en 2025 
hierin wordt straks beschreven hoe we met welk speerpunt gaan werken. 


